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Carme CoU: «A Mollet, 
Fesquerra és el PSUC» 
Carme Coll, trenta-dos anys, casada i amb una filla, és 
el cap de llista del PSUC per a Palcaldia de Mollet, que 
actualment ocupa una altra dona. Aquesta és l'entrevista 
que li ha fet Antoni Rabal. 

Carme Coll, 32 anys, casada i amb una 
filla és el cap de llista del P S U C per l'al-
caldia de Mollet, que ara ocupa un altre 
dona. Aquesta és la entrevista que hem 
mantingut amb ella. 

- C o m està contemplant el cap de llis-
ta del P S U C la campanya elec-
total? 

- Es una campanya molt renyida, donat 
de que ens trobem en una situació on el 
PSUC per un cantó és el partit majorita-
ri a nivell local, i que a les passades elec-
cions generals hi va haver un revés elec-
toral en contra nostre, que suposo que 
ha fet pensar, sobretot al PSC, que té 
moltes possibilitats de ser guanyador 
també a les municipals. Cosa que no té 
cap base perquè la gent sap molt bé que 
les municipals no vota solament sigles 
sino persones. 

- Quina campanya esteu fent? 

- Estem fent una campanya d'explicació 
del que s'ha fet, intentant donar el mà-
xim d'informació a tots els ciutadans 
perquè tinguin criteris a l'hora de decidir 
el vot; i explicant també les alternatives 
que proposem de cara aJ Hitur Cosa que 
p)enso sense cap interès en entrar-hi pe-
rò que hi ha altres partits que fan tot el 
contrari, basant la campanya en atacar 
a les altres forces polítiques. 

- Quins partits? 

- Per un cantó està C D C que critica 
l'excès d'endeutament a que ha arribat 
l'Ajuntament de Mollet, cosa que és 
molt discutible perquè en cap moment 
s'han superat els marcs legals previstos, 
sino tot el contrari i encara hi ha un mar-
ge de possibilitat d'endeutament que no 
s'ha esgotat; i per un altre cantó, el que 
hem sembla més greu és el tipus de 
campanya que està fent el PSC, que es-
tà basada exclusivament en un atac 
frontal al PSUC. i penso encara que jo 
no vull jutjar l'actitud del PSC perquè 
penso que la gent del poble tindrà el su-
ficient criteri per a juQ'ar la qualitat de les 
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persones, que en lloc d'oferir alternati-
ves per a la població es dediquen única i 
exclusivament a criticar al que ells con-
sideren el seu adversari electoral. 

- Quines són les propostes bàsiques 
que formula el P S U C al seu pro-
grama? 

- El poble globalment valora com a moll 
positiu la gestió d'aquests 4 anys. i no-
saltres sabem que som el partit que ofe-
rim garanties de continuar amb el treball 
iniciat llavors, el programa està basat 
en la continuitat del treball dels projec-
tes que estan previstos, i que per motius 
de falta de temps i possibilitats no s'han 
pogut portar a terme, el gran bloc de l'a-
plicació del Pla General per aconseguir 
la reserva de sòl suficient que en permeti 
seguir construint equipaments i serveis 
que encara falten a la nostra població; 
un alü-e gran bloc de reforçament de tot 
el que es l'àrea d'humanistiques, en 
quant a potenciar l'integració cultural 
que faci possible que Mollet sigui un sòl 
poble, una sola comunitat i no hi hagi 

problemes d'integració lingüística i cul-
tural. Creiem que això s'ha de potenciar 
a l'escola, i ho contemplem com un gran 
projecte que té en compte l'escolaritaLla 
joventut, les persones majors, i la tercera 
edat, etc. Per un altre cantó, posar en 
pràctica la policia de barri, perquè sigui 
un autèntic amic del ciutadà, i la sanitat 
i la salut pública, on creiem que la clíni-
ca de Mollet ha de jugar un paper, i que 
l'Ajuntament jugui també un paper amb 
la coordinació de tots els serveis sanita-
ris de la localitat 

- El vostre partit va resultar guanya-
dor a les passades municipals, amb 9 
consellers. Quants penseu treure el 8 
de maig? 

- Nosaltres estem convençuts de que po-
dem tomar a guanyar les eleccions, per-
què creiem que som i la gent ho sap, el 
partit de la continuitat d'un treball eficaç 
a Mollet i per tant qualsevol, canvi de 
govem que es pogués donar seria, consi-
derem, un pas endarrera que el poble de 
Mollet sabrà valorar. 

- Pel que sembla no hi haurà major ia 
absoluta. En aquest cas, a quin tipus 
de pactes es poden arribar? 

- Potser si es difícil que hi hagi majories 
absolutes, no obstant tampoc penso que 
és impossible perque crec que si que po-
dem aconseguir-la, però que en cas de 
no ser així, evidentment s'haurà de fer 
una política de pactes molt oberta,d"una 
forma unitària, però que donada la cam-
panya que està fent el PSC. veig vastant 
difícil que es pugui arribar a pactes, si 
els socialistes no reconsideren la seva 
posició. 

- Per últim, perquè creu Carme Coll 
que el ciutadà de Mollet ha de votar 
P S U C el 8-M? 

- L'esquerra a Mollet és el PSUC, i això 
per nosaltres esta clarissim. Si ben és 
cert que a nivell d'Estat els comunistes 
no van ser una alternativa de govem. el 
que si es cert es que a Mollet sóm alter-
nativa de govem, i que hem demostrat 
una eficàcia i una ilusió per a millorar 
Mollet i això penso és el patrimoni que 
ens avaJa formalment per considerar 
que la gent ha de tomar a votar al 
PSUC 
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